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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:3290 Trafiksituationen på Södra länken

Avstängning av Södra länken i Stockholm sker ofta vid stillastående köer. Det 
är helt och hållet en säkerhetsfråga eftersom det saknas sprinklers i tunneln för 
att kunna hantera bränder. Man måste kunna säkerställa att det inte är för 
många fordon i tunneln samtidigt. Detta ställer naturligtvis till problem för 
många delar av stadens trafik när tunneln är full och infarter stängs av, vilket 
leder till kaos på många ställen. 

När Södra länken byggdes installerades aldrig sprinklers, vilket i sig är 
märkligt, men frågan är nu hur problemet kan lösas. Nu när vi får fler och fler 
elbilar på våra vägar är det än viktigare att kunna ha bra beredskap. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vad avser ministern och regeringen att göra för att kunna förbättra 
trafiksituationen för de berörda kring Södra länken, och kommer det att komma 
sprinklers på plats?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-23
Besvaras senast
2021-07-07
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


